

Title (en)
Display system

Title (de)
Anzeigevorrichtung

Title (fr)
Dispositif d'affichage

Publication
EP 1624429 A2 20060208 (FR)

Application
EP 05300637 A 20050801

Priority
FR 0408514 A 20040802

Abstract (en)

The device has a fixing unit (2) for fixing the device to an upper part of a building, and a horizontal poster support (3) equipped with a fixing unit (4) for fixing an AF display. An elastic cord (6) connects the fixing unit (2) to the poster support, such that one length of the elastic chord defines a display position and another length greater than the former length defines a display change position.

Abstract (fr)

Un dispositif d'affichage (1) comporte : - un premier moyen de fixation (2) du dispositif d'affichage, en particulier pour la fixation à un élément haut de bâtiment, et - un support d'affiche (3) sensiblement horizontal muni d'un second moyen de fixation (4) pour une affiche. Le dispositif comporte en outre une corde élastique (6) couplant le premier moyen de fixation (2) du dispositif d'affichage au support d'affiche (3) de sorte qu'une première longueur de la corde élastique définit une position d'affichage et une seconde longueur supérieure à la première longueur définit une position de changement d'affiche.

IPC 8 full level
G09F 7/20 (2006.01); **G09F 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)
G09F 7/18 (2013.01 - EP); **G09F 7/20** (2013.01 - EP US); **F21V 21/096** (2013.01 - EP); **G09F 2007/186** (2013.01 - EP)

Cited by
CN102792095A; US10000087B2; WO2016045677A1; US9057510B2; EP3198584B1; WO2009105029A1; WO2011069945A1; JP2013513214A

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)
EP 1624429 A2 20060208; EP 1624429 A3 20090715; FR 2873842 A1 20060203; FR 2873842 B1 20061013

DOCDB simple family (application)
EP 05300637 A 20050801; FR 0408514 A 20040802